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Protokół Nr 20 

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji, odbytego w dniu 26.01.2024r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 14:00 – 14:45. 

 

Obecność według załączonej listy obecności – 4/5 radnych 

 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – p. Stanisław Wegner 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu uczestniczył Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski oraz Starszy Informatyk Urzędu Miejskiego w Więcborku p. Krzysztof 

Solarek. 

 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji p. Natasza Ksobiak powitała wszystkich zebranych,  

a następnie przypomniała, że porządek obrad obejmuje rozpatrzenie Petycji w sprawie 

dokonania analizy rynku usług związanych z automatyzacją i robotyzacją w kontekście 

bezpłatnego przeprowadzenia audytu technologicznego w Urzędzie, mającego na celu 

zidentyfikowanie możliwości wprowadzenia automatyzacji w różnych obszarach 

powierzonych gminie zadań publicznych oraz punkt „sprawy różne”. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała również, że Radni otrzymali w materiałach 

kserokopię Petycji i mieli możliwość szczegółowego zapoznania się z materiałem, zatem nie 

odczytywała treści postulatu, tylko przeszła do rozpatrzenia jego zasadności prosząc  

o zreferowanie zagadnienia. 

 

Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski powiedział, że na chwil obecną 

nie widzi konieczności przeprowadzania przez firmę zewnętrzną audytu w przedmiotowym 

zakresie, gdyż Gmina Więcbork aktywnie uczestniczy w Projektach informatycznych, 

mających na celu usprawnienie wykonywanych zadań publicznych w tym również wszelkie 

usprawnienia w obsłudze petenta. Ponadto, mając na względzie podnoszenie jakości 

świadczonych usług, dba również o zapewnienie właściwych szkoleń pracownikom Urzędu 

Miejskiego w Więcborku 

 

Informatyk Urzędu Miejskiego w Więcborku p. Krzysztof Solarek uszczegóławiając 

wypowiedź przedmówcy wskazał, że Gmina Więcbork ma zakończone wdrożenie Projektu 

„Cyfrowa Gmina" oraz złożony wniosek o dofinansowanie Projektu "Cyberbezpieczny 

Samorząd", który obecnie jest na etapie oceny merytorycznej. W ramach wspomnianego 

Projektu "Cyfrowa Gmina", wykonany został audyt technologiczny, jako element składowy 

przedsięwzięcia. Ponadto Urząd Miejski w Więcborku korzysta z oprogramowania 

dziedzinowego, które na etapie wdrożenia zostało ze sobą zintegrowane i służy realizacji 

powierzonych Gminie zadań publicznych. 

 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Więcborku na podstawie wyjaśnień 

Burmistrza Więcborka i Informatyka UM w Więcborku, przystąpiła do opracowania 

opinii, która stanowić będzie uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

Petycji 
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Opinia Komisji: 

 

„W dniu 17 listopada 2023 r. do Urzędu Miejskiego w Więcborku wpłynęła Petycja osoby 

Prawnej Szulc - Efekt Spółka z o. o. z siedzibą w Warszawie, w przedmiocie wykonania 

przez Urząd Miejski analizy rynku usług związanych z automatyzacją i robotyzacją  

w kontekście przeprowadzenia audytu technologicznego w Urzędzie, mającego na celu 

zidentyfikowanie możliwości wprowadzenia automatyzacji w różnych obszarach 

powierzonych Gminie zadań publicznych. 

Petycja przekazana została Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku, która skierowała 

ją do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Więcborku. Przedmiotowa 

Komisja zweryfikowała zasadność wniesionego podania na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 

2024 r. wydając opinię zgodnie, z którą, jego uwzględnienie jest niezasadne. 

Analizując problematykę Komisja wysłuchała wyjaśnień złożonych przez Zastępcę 

Burmistrza Więcborka p. Jacka Masztakowskiego oraz Informatyka Urzędu Miejskiego  

w Więcborku p. Krzysztofa Solarka. 

Na tej podstawie ustalono, że Gmina Więcbork ma zakończone wdrożenie Projektu „Cyfrowa 

Gmina" oraz złożony wniosek o dofinansowanie Projektu "Cyberbezpieczny Samorząd", 

który obecnie jest na etapie oceny merytorycznej. W ramach wspomnianego Projektu 

"Cyfrowa Gmina", wykonany został audyt technologiczny, jako element składowy 

przedsięwzięcia. Ponadto Urząd Miejski w Więcborku korzysta z oprogramowania 

dziedzinowego, które na etapie wdrożenia zostało ze sobą zintegrowane i służy realizacji 

powierzonych Gminie zadań publicznych. 

Jednocześnie należy podkreślić, że Urząd ma świadomość konieczności ciągłego podnoszenia 

wiedzy i kompetencji przez pracowników w zakresie objętym złożoną Petycją, dlatego 

zarówno w zakończonym Projekcie "Cyfrowa Gmina", jak i planowanym Projekcie 

„Cyberbezpieczny Samorząd", zostały uwzględnione stosowne szkolenia tematyczne” 

 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji rekomendowała nie uwzględnienie Petycji z przyczyn 

określonych w powyższej opinii - uzasadnieniu. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji poprosiła o przegłosowanie przyjętego stanowiska 

 

Za głosowało - 4 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

 

Spraw różnych nie wniesiono. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Prot. I. Mrozek 

Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

                                                                                                        /-/  Natasza Ksobiak 

 


